
RADA GMIHY PSARY
42-512 Psary, ul Malinowicka 4

ROIV-0052-18/10

Protokol nr XLV/10

z sesji Rady Gminy Psary

w dniu 30 czerwca 2010r.

XLV Sesja Rady Gminy Psary odbyla si§ w budynku bylej Szkoiy Podstawowej

w Malinowicach. Sesja rozpocze^a si§ o godz. 13:30 i trwala do godz. 16:20.

Obradom przewodniczyl Pan Jacenty Kubica - Przewodniczajcy Rady Gminy Psary.

W sesji uczestniczyli:

Wojt Gminy - Pan Marian Koziel,

Zastejxa Wojta - Pan Janusz Majczak,

Skarbnik Gminy Psary - Pani Joanna Przybylek,

oraz

Dyrektorzy i Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, Soltysi oraz mieszkaricy gminy Psary.

Pan Jacenty Kubica - Przewodniczajoy Rady Gminy powital zebranych.

Na podstawie art. 20 ust.l ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorzajdzie gminnym (tekst jednolity

Dz. U. z 200lr., Nr 142, poz. 1591 z pozniejszymi zmianami) slowami:

,,Otwieram XLV Sesj^ Rady Gminy Psary"

rozpoczaj obrady. Na ogolny stan 15 radnych, w momencie otwarcia obrad sesji uczestniczylo 12

radnych.

Przewodniczajsy stwierdzil prawomocnosc obrad - listy obecnosci radnych oraz gosci stanowia^

zalqczniki nr 1 i 2 do nin. protokolu.

Pkt 2. - Pnyfecie porzqdku obrad.

Przewodniczajcy Rady Gminy Psary - Pan Jacenty Kubica oznajmil, iz kazdy z radnych

otrzymal porzajdek obrad sesji. Porzajdek sesji zostal wywieszony na tablicach ogloszen oraz

umieszczony na stronie internetowej Urz^du Gminy. Przewodniczajcy Rady Gminy zapytal, czy

radni wnosza^uwagi do przedstawionego porzqdku obrad.

Pan Janusz Majczak - Zast^pca Wojta Gminy Psary zwrocil si§ z prosba^ o wprowadzenie do

porzajdku obrad sesji w pkt 9 ppkt 11 projektu uchwaiy w sprawie wyrazenia zgody na wynajem na

okres 4 miesiecy czesci pomieszczen w budynku bylej Szkoiy Podstawowej w Gola^szy Gornej.

Przewodniczajcy Rady zarzajdzil glosowanie nad przyj^ciem porzajdku obrad z naniesionq.

poprawkaj umieszczenie jej w punkcie 9 ppkt 11.



W wyniku glosowania:

zaprzyjeciempoprawki - 12gk>sow,

Przeciw - 0 glosow,

wstrzymujacych si? - q glosow.

Przewodniczacy Rady zarza_dzil glosowanie nad przyjeciem porzadku obrad z naniesiona, poprawka,

ktory zostal przyj^ty - 12 gtosami ,,za".

Porzadek obrad XLV sesji Rady Gminy Psary przedstawia sie nast?pujaco:

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocnosci obrad.
2. Przyj?cie porza^dku obrad.

3. Przyj^cie protokolu z XLIV Sesji Rady Gminy Psary.
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

5. Informacja z dzialalnosci Wojta Gminy Psary w okresie mi^dzysesyjnym.
6. Ocena pracy placowek oswiatowych w roku szkolnym 2009/2010

7. Przebieg prac inwestycyjnych na terenie gminy finansowanych z budzetu gminy i zrodel
pozabudzetowych. & y

8. Realizacja uchwaty o utrzymaniu czystosci i porza^dku w gminie.
9. Podjecie uchwal Rady Gminy Psary w sprawie:

1) Nieodplatnego przej?cia przez Gmin? Psary nieruchomosci ozn. nr dzialki 133/4
k.m.2, polozonej w Malinowicach.

2) Podj?cia dziatan zmierzaj^cych do przeznaczenia do sprzedazy czesci
nieruchomosci ozn. nr dzialki 360, polozonej w Malinowicach

3) Zmiany uchwaly Nr XI/65/2007 Rady Gminy Psary z dnia 29.08 2007r. w sprawie
sprzedazy nieruchomosci niezabudowanych polozonych w Gorze Siewierskiej przy
ul. Kosciuszki stanowia^cych gminny zasob.

4) Zmiany uchwaly Nr XXXVIII/301/2009 Rady Gminy Psary z dnia 23 12 2009
roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi^zywania
Problemow Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Przemocy na 2010 rok

5) Zmian w budzecie gminy na 201 Or.

6) ZacH*gni?cia pozyczki na wyprzedzajace fmansowanie zadania fmansowanego ze
srodkow UE, pn. Place zabaw - zagospodarowanie przestrzeni publicznei
w sotectwach gminy Psary.

7) Zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Psary na II polrocze 201 Or
8) Zatwierdzenia planu pracy Komisji Budzetu, Finansow i Gospodarki Gminy na

II polrocze 201 Or.

9) Zatwierdzenia planu pracy Komisji Oswiaty, Kultury, Zdrowia i Ochrony Srodowiska
nail polrocze 201 Or.

10) Zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na II polrocze 201 Or
11) Wyrazema zgody na wynajem na okres 4 miesiecy cze_sci pomieszczeri w budynku bylei

bzkoly Podstawowej wGol^szy Gornej.
10. Interpelacje i zapytania.

11. Wolne wnioski.

12. Zakonczenie obrad.

PkU. -Przviecie protokntu z XLTVsew Radv Gminy Psary

Pan Jacenty Kubica - Przewodnicz^cy Rady Gminy Psary zapytal, czy radni wnosza_uwagi



do przedstawionego protokolu. Wobec braku uwag, przystaj>iono do glosowania. W glosowaniu

bralo udziai 14 radnych, ktorzy jednoglosnie przyjeji protokol z XLIV sesji Rady Gminy Psary.

Pkt.4. - Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Przewodniczajcy Rady - Pan Jacenty Kubica zapytal, czy radni wnoszq. uwagi do udzielonych

odpowiedzi na interpelacje i zapytania. Wobec braku pytan i zastrzezeri przystaj>iono do omawiania

kolejnego punktu porzajdku obrad sesji.

Pkt.5 - Informacja z dzialalnosci Wojta Gminy Psary w okresie miqdzvsesyjnym.

Wojt Gminy Psary - Marian Koziel przedlozyl Radzie informacja nt. swojej dzialalnosci

w okresie mi^dzysesyjnym - ktora stanowi zal^cznik nr 3 do nin. protokolu.

Pkt.6 - Ocena pracy placowek oswiatowych w roku szkolnym 2009/2010.

Przewodniczajsy Rady Gminy Psary oznajmil, iz Pan Wojt w sprawozdaniu mi^dzysesyjnym

przedstawil sprawozdanie z pracy placowek oswiatowych w okresie od ostatniej sesji do dzisiejszej.

Poinformowal, iz radni otrzymali obszerny material (zalqcznik nr 4) dotyczajcy oceny pracy

placowek oswiatowych za rok szkolny 2009/2010 z ktorego wynika, ze rosnie liczba uczniow

biorajcych udziai w olimpiadach, konkursach nie tylko na terenie Gminy, ale rowniez w konkursach

powiatowych, wojewodzkich i ogolnokrajowych zdobywaja^c wysokie miejsca. Przewodniczajcy

Rady dodal, iz wszyscy cieszylibysmy si§, aby wraz ze wzrostem dobrych uczniow malala liczba

uczniow slabszych.

Glos zabral Pan Zbigniew Stanik - Przewodniczajcy Komisji Oswiaty, Kultury, Zdrowia

i Ochrony Srodowiska ktory poinformowal, iz Czlonkowie Komisji mieli mozliwosc spotkania si?

ze wszystkimi Dyrektorami placowek oswiatowych. Oznajmil, iz poziom zaangazowania kazdej

placowki jest bardzo wysoki. Przewodniczajcy Komisji w imieniu wszystkich radnych podzi^kowal

za prac?, zaangazowanie, spolecznictwo nauczycieli.

Pkt. 7 - Przebieg prac inwestycyjnych na terenie gminy finansowanych z budzetu gminy i irodel

pozabudjetowych.

Przewodniczajcy Rady oswiadczyl, iz radni uzyskali material na w/w temat (zala^cznik nr 5)

wraz z wymienionymi inwestycjami, remontami ktore mialy miejsce w ostatnim czasie na terenie

gminy. S3. to m.in.: przebudowa chodnika przy ul. Malinowickiej w Psarach, termomodernizacja

budynku Gminnego Centrum Medycznego w Psarach, wykonano place zabaw w osmiu solectwach.

Trwajq. prace przy budowie wodocia^gu gminnego Sarnow - Preczow, wykonano projekty remontu

ulicy Reymonta, w fazie projektu jest ul. Kasztanowa w Psarach, zostal zlozony wniosek w sprawie

kontynuacji budowy OSP w Strzyzowicach i lokali socjalnych przy OPS w Psarach, trwaja^ prace

remontowe w klubach sportowych Preczow i Strzyzowice, trwaja^ prace remontowe jednostki OSP



w Preczowie.

Pkt.8 - Realizacja uchwah o utrzvmanh, czvstosci * pnrrgdku w <*minir

Przewodniczacy Rady - Pan Jacenty Kubica poinformowal, iz Pan Wojt w swoim

sprawozdaniu przedstawil liczbe gospodarstw posiadajaxych umowe na oproznianie zbiornikow

bezodplywowych oraz na odbior odpadow komunalnych. W por6wnaniu do poprzedniego
sprawozdania, ktore bylo przedstawiane 2 miesiace temu wzrosla liczba umow podpisanych na

wywoz odpadow lecz w niektorych soiectwach ta liczba jest niezadawalajaca (zal.cznik nr 6).
Pkt.9 - Pod/fcie uchwat Radv GminV PSgrv w sprau^-

1) Nieodplatnego prZekcia pnez Gmin, Psary nieruchomosci ozn. nr dziaiki 133/4, k.m 2
polozonej w Malinowicach. ' '

Przewodmczw Rady oznajmi!, it radni o.rzymali projek. uchwaly, z k.orego wynika iz
przez pozyskanie ,ej dziaiki mieszkancy uzyskaj, dojazd do swoiol, dziaiek. Wobec braku pyM ze

strony radnyoh. Przewodnicza_cy Rady przedstawi. podstawe prawn, uchwaly wy,,ikaj« z ustawy
o samorz.dzie grainnym i ustaivy 0 gospodarce nieruchomofciami w glosowaniii ^ ^.^

radnych. W wyniku glosowania:

za przyj?ciem uchwaly - 15

przeciw n . ,
* - 0 giosow,

wstrzymuj^cychsie - 0 glosow.

Uchwala zostala przyj?ta jednoglosnie - 15 glosami ,,za". Uchwat Nr XLV/343/2010 Rady Gminy

Psary z dnia 30 czerwca 2010r. w sprawie nieodplatnego przejecia przez Gmine Psary
meruchomosci ozn. nr dziaiki 133/4, k.m.2, polozonej w Malinowicach - stanowi za^cznik nr 7 do
nin. protokolu.

2) Poakcla .Malan vnienmcych «o
spnellaiy cz,ici niemchomoM ozn

nr dziaiki 360, polozonej w Malinowicach.

Przewodniczacy Rady poinformowat. it do projekm uehwaty ZoSta,a doj^zona mapa

z ktorej wynika, i, jest ,o dzialka powstata m.in. prze2 zasypanie zbiornika przeeiw po^owego'

przy kapiicy. Niektore dzia.ki nie posiadaj, bezposredn.ego dostepu do drogi, dlatego «ez jeden
z m.eszkancow wyst^i, do Urzedu Grainy 0 odsprzedanie ^ ^

Mhi

y odsprzedanie ^ ^

w Mahnowioach b«d,cej wlasnosci, Gmilly, ce,em zapewnienia dojazdu do w.asnej dziaiki
Przewodn.ez.cy Rady poinforn.owa,, i, cz?,c dziatk, podlegaj.ca sprzeda^y ,o powierzchnia 80
m. Do*., „ na posiedzenio Komisji Oswiaty zada, pytanie: czy odsprzedanie dziaHd bedzie
korzystmejsze od innej formy umozliwienia mieszkancowi dosteju do dzialki

Zastepca Woj.a - Pan Janusz Majczak wyjasnil, iz w przypadku uzytkowania wieezystego



bajdz dzierzawy najmu nieruchomosci kwoty sq. niewielkie. Nadmienil, iz propozycja sprzedazy

wydaje si? trafniejsza. Rowniez z tego powodu, iz nie jest to duzy obszar.

Przewodniczajcy Rady oswiadczyl, iz zadal takie pytanie, gdyz 2 lata temu byla

przyjmowana uchwata w sprawie uzyczenia terenu dla dwoch wlascicieli w Brz?kowicach.

Pan Marian Koziel - Wojt Gminy Psary objasnil, ze jesli chodzi o sytuacj? w Brz?kowicach

Wai, to mieszkanka posiadala nabywc? na dzialk? i nie wyst?powala o zakup.

Przewodniczajcy Rady zapytal, czy radni maja^ pytania do przedstawionego projektu

uchwaly. Wobec braku uwag ze strony radnych, Przewodniczajcy Rady przedstawil podstaw?

prawns uchwaly wynikaja^ca^ z ustawy o samorzajdzie gminnym. W wyniku glosowania:

za przyje_ciem uchwaly - 15 glosow,

przeciw - 0 glosow,

wstrzymujajcych si? - 0 glosow.

Uchwala zostala przyj?ta jednoglosnie - 15 glosami ,,za". Uchwala Nr XLV/344/2010 Rady Gminy

Psary z dnia 30 czerwca 2010r. w sprawie podj^cia dzialan zmierzajajcych do przeznaczenia do

sprzedazy czeici nieruchomosci ozn. nr dzialki 360, polozonej w Malinowicach - stanowi

zalqcznik nr 8 do nin. protokolu.

3) Zmiany uchwaly Nr XI/65/2007 Rady Gminy Psary z dnia 29.08.2007r. w sprawie

sprzedazy nieruchomosci niezabudowanych polozonych w Gone Siewierskiej przy ul. Kosciuszki

stanowiacych gminny zasob.

Przewodniczajcy Rady przedstawil, iz projekt uchwaly dotyczy wykreslenia dzialki ozn. nr

478/33, o pow. 1848 m2. Poinformowal, iz Rada Gminy uchwaly z dnia 29.08.2007r. wyrazila zgod?

na sprzedaz nieruchomosci o lajcznej powierzchni 12 ha 6475 m w Gorze Siewierskiej, na tzw.

,,czerwonym kamieniu". Osoba b^dajca wlascicielem dzialki przylegajajcej do posesji OPS -u,

wyrazila zgod? na zamian? nieruchomosci na dzialk? b^da^ca^ wlasnoscia^ Gminy w Gorze

Siewierskiej na tzw. ,,czerwonym kamieniu". Przewodniczajcy Rady przedstawil, iz aby uchwala

miala moc prawna^ nalezy wykreslic ta^ dzialk? z zasobu. W wyniku glosowania:

za przyj^ciem uchwaly - 15 glosow,

przeciw - 0 gtosow,

wstrzymujajcych si? - 0 glosow.

Uchwala zostala przyj?ta jednoglosnie - 15 glosami ,,za". Uchwala Nr XLV/345/2010 Rady Gminy

Psary z dnia 30 czerwca 201 Or. w sprawie zmiany uchwaly Nr XI/65/2007 Rady Gminy Psary

z dnia 29.08.2007r. w sprawie sprzedazy nieruchomosci niezabudowanych polozonych w Gorze

Siewierskiej przy ul. Kosciuszki stanowiajcych gminny zasob - stanowi zal^cznik nr 9 do nin.



protokolu.

4) Zmiany uchwafy Nr XXXVIII/301/2009 Rady Gminy Psary z dnia 23.12.2009 roku

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Problemow

Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Przemocy na 2010 rok.

Przewodnicza^cy Rady poinformowal, iz projekt uchwaly dotyczy zmiany uchwaly z dnia

23.12.2009 roku, poprzez zwie>szenie planu wydatkow programu profilaktyki i rozwiazywania

problemow alkoholowych oraz przeciwdzialania przemocy o kwots? 64 298,50 zl. z przeznaczeniem

na rozbudow? kompleksu sportowo - rekreacyjnego przy OPS-ie. Przewodnicz^cy Rady zapytal,

czy radni maja_ uwagi do przedstawionego projektu uchwaly. Wobec braku uwag, Przewodnicz^cy

Rady przedstawil podstaw? prawns uchwaly. Podczas glosowania na sali obrad bylo 14 radnych.

W wyniku glosowania:

zaprzyjqjciem uchwaly - 14glosow,

przeciw - 0 glosow,

wstrzymuja^cych si? - 0 glosow.

Uchwala zostala przyje> - 14 glosami ,,za". Uchwala Nr XLV/346/2010 Rady Gminy Psary z dnia

30 czerwca 2010r. w sprawie zmiany uchwaly Nr XXXVIII/301/2009 Rady Gminy Psary z dnia

23.12.2009 roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwia_zywania

Problemow Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Przemocy na 2010 rok - stanowi zah|.cznik nr 10

do nin. protokolu.

5) Zmian w budzecie gminy na 201 Or.

Przewodnicz^cy Rady oznajmil, iz radni otrzymali projekt uchwaly, ktory byl przedmiotem

obrad Komisji Budzetu jak i Komisji Oswiaty. Poinformowal, iz zostala zwrocona kwota

w wysokosci 193 494 zl z programu SEKAP, do zwrotu zostal podatek VAT. Kwota zostanie

przeznaczona na zwi^kszenie wydatkow z budzetu gminy na 201 Or.: m.in. na Urza4 Gminy -

50 000 zl, na wynagrodzenia soltysow - 8 000 zl, na Ochotnicze Straze Pozarne ( na OSP

w Psarach - kwota 46 995 zl z przeznaczeniem na wykonanie inwentaryzacji calego obiektu); na

ochron? zdrowia - przeciwdzialanie alkoholizmowi - 64 298,50 zt, na kultur? fizyczn^ i sport -

22 200 zl na zamkni^cie dokumentacji szatni w Psarach i w Gorze Siewierskiej. Podczas

glosowania na sali obrad bylo 14 radnych. W wyniku glosowania:

zaprzyjexiem uchwaly - 14 glosow,

przeciw - 0 glosow,

wstrzymuja^cych si? - 0 glosow.

Uchwala zostala przyjeja - 14 glosami ,,za". Uchwala Nr XLV/347/2010 Rady Gminy Psary z dnia

30 czerwca 201 Or. w sprawie zmian w budzecie gminy na 201 Or.- stanowi zal^cznik nr 11 do nin.



protokolu.

6) Zaciqgniecia pozyczki na wyprzedzajqcefinansowanie zadaniafinansowanego ze srodkow

UE, pn. Place zabaw - zagospodarowanie pnestnenipublicznej w solectwach gminy Psary.

Przewodniczajsy Rady oswiadczyl, ze na poprzedniej sesji rozpocz^to finansowanie za

wykonana^ prac§ poprzez zaciajmi^cie kredytu w wysokosci 300 000 zl. Poinformowal, iz praca

zostala wykonana, wobec czego nalezy uregulowac zaplat? w kwocie 418 284 zl. Po rozliczeniu si§

z PROW, srodki finansowe zostanq. zwrocone do Banku - Urz^du Gminy. Podczas glosowania na

sali obrad bylo 14 radnych. W wyniku glosowania:

zaprzyj^ciem uchwaly - 14 glosow,

przeciw - 0 glosow,

wstrzymujajcych si§ - 0 glosow.

Uchwala zostala przyje_ta - 14 glosami ,,za". Uchwala Nr XLV/348/2010 Rady Gminy Psary z dnia

30 czerwca 201 Or. w sprawie zacia^ni^cia pozyczki na wyprzedzajajce finansowanie zadania

finansowanego ze srodkow UE, pn. Place zabaw - zagospodarowanie przestrzeni publicznej

w solectwach gminy Psary - stanowi zahjcznik nr 12 do nin. protokolu.

Przewodniczajcy Rady - Pan Jacenty Kubica zarzajdzil pi^ciominutowa^ przerwe^ w obradach.

Po przerwie wznowiono obrady.

7) Zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Psary na Ilpolrocze 2010r.

Przewodniczacy Rady oznajmil, iz projekt uchwaly dotyczy planu pracy Rady Gminy na II

polrocze 201 Or., od miesiajza sierpnia do pazdziernika br. Zapytal, czy radni wnosza^ uwagi do

przedstawionego projektu uchwaly. Wobec braku uwag, przystaj)iono do glosowania. Podczas

glosowania na sali obrad bylo 14 radnych. W wyniku glosowania:

zaprzyje_ciem uchwaly - 14 glosow,

przeciw - 0 glosow,

wstrzymujajcych si? - 0 glosow.

Uchwala zostala przyj^ta - 14 glosami ,,za". Uchwala Nr XLV/349/2010 Rady Gminy Psary z dnia

30 czerwca 201 Or. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Psary na II polrocze 201 Or. -

stanowi zahjcznik nr 13 do nin. protokolu.

8) Zatwierdzenia planu pracy Komisji Budietu, Finansow i Gospodarki Gminy na

Ilpolrocze 201 Or.

Przewodniczajcy Rady przedstawil podstaw? prawn% uchwaly. Wobec braku uwag,

przystajpiono do glosowania. Podczas glosowania na sali obrad bylo 15 radnych. W wyniku

glosowania:

za przyj?ciem uchwaly - 15 glosow,



przeciw - 0 glosow,

wstrzymuja^cych si? - 0 glosow.

Uchwala zostala przyj?ta jednoglosnie - 15 glosami ,,za". Uchwala Nr XLV/350/2010 Rady

Gminy Psary z dnia 30 czerwca 201 Or. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budzetu,

Finansow i Gospodarki Gminy na II polrocze 201 Or. - stanowi zalacznik nr 14 do nin. protokolu.

9) Zatwierdzenia planu pracy Komisji Oswiaty, Kultury, Zdrowia i Ochrony Srodowiska na

IIpolrocze 201 Or.

Przewodnicza_cy Rady zapytal, czy radni maja^ uwagi do przedstawionego projektu uchwaly.

Radni nie wniesli zastrzezeri. W wyniku glosowania:

za przyj?ciem uchwaly - 15 glosow,

przeciw - o glosow,

wstrzymuja_cych si? - 0 glosow.

Uchwala zostala przyj?ta jednoglosnie - 15 glosami ,,za". Uchwala Nr XLV/351/2010 Rady

Gminy Psary z dnia 30 czerwca 201 Or. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oswiaty,

Kultury, Zdrowia i Ochrony Srodowiska na II polrocze 201 Or. - stanowi zala_cznik nr 15 do nin.

protokolu.

10) Zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na IIpolrocze 2010r.

Przewodniczacy Rady zapytal, czy radni maja_ uwagi do przedstawionego planu pracy

Komisji Rewizyjnej na II polrocze 201 Or. Wobec braku uwag, przystapiono do glosowania.

W wyniku glosowania:

za przyj^ciem uchwaly - 15 glosow,

przeciw - o glosow,

wstrzymujaxych si? - 0 glosow.

Uchwala zostala przyje_ta jednoglosnie - 15 glosami ,,za". Uchwala Nr XLV/352/2010 Rady

Gminy Psary z dnia 30 czerwca 201 Or. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na

II polrocze 201 Or. - stanowi zalqcznik nr 16 do nin. protokolu.

11) Wyrazenia zgody na wynajem na okres 4 miesiecy czesci pomieszczen w budynku bylej

Szkofy Podstawowej w Golqszy Gornej.

Przewodniczacy Rady zapytal, czy radni wnosza^ uwagi do przedstawionego projektu

uchwaly. Radni nie wniesli uwag. Przewodniczacy Rady zarzajdzil glosowanie. W wyniku

glosowania:

zaprzyj?ciem uchwaly - 15 glosow,

przeciw . o glosow,

wstrzymujacych si? - 0 glosow.
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Uchwala zostala przyj?ta jednoglosnie - 15 glosami ,,za". Uchwala Nr XLV/353/2010 Rady

Gminy Psary z dnia 30 czerwca 201 Or. w sprawie wyrazenia zgody na wynajem na okres 4 miesi?cy

cz?sci pomieszczen w budynku bylej Szkoly Podstawowej w Gola^szy Gornej - stanowi zal^cznik

nr 17 do nin. protokolu.

Pkt.10 - Interpelacje i zapytania.

1. Pani Malgorzata Sobieraj: zwrocila si? z prosbq. do Pana Dyrektora Zakladu Gospodarki

Komunalnej, gdzie kilka sesji wczesniej byla mowa dotyczajca stanu wodociajju na ul. Wiejskiej

(od strony ul. Gornej). Nadmienila, iz jakosc wody si? troche poprawila, ale obecnie jest duzo

interwencji od osob ktore mieszkajq. od ul. Wiejskiej, od nr 100, az do Prodla. Pani Malgorzata

Sobieraj oznajmila, iz woda jest tarn ,,br^zowa", a najgorzej jest w czasie weekendow.

Pan Jerzy Wyporski - Dyrektor Zakladu Gospodarki Komunalnej wyjasnil, ze na

przedstawionym odcinku wyst?puje bardzo duza liczba awarii. Nadmienil, iz rowniez wyst?puja^

inne awarie, jak np. na ul. Wspolnej w Grodkowie. Pan Dyrektor oswiadczyl, iz z powodu ciepla

zrobii si? rozbior wody. Dodal, iz b?da^ wymieniane rury, gdyz sa^ one zapelnione osadami.

Pani Malgorzata Sobieraj zapytala, czy do konca tygodnia unormuje si? ta sytuacja.

Pan Dyrektor wyjasnil, iz jesli nie b?dzie awarii w tym rejonie, to sytuacja ulegnie

poprawie.

Glos zabral Zast?pca Wojta - Pan Janusz Majczak ktory uzupelnil wypowiedz, iz

zwi?kszenie cisnienia powoduje wzrost ilosci awarii.

Pan Dyrektor poinformowal, iz jesli chodzi o solectwo Grodkow, to pianowane bylo

wykonanie spinki, lecz z powodu duzego rozbioru wody prace zostaly przesuni?te.

2. Pan Zbigniew Stanik:

- kiedy b?da^ prowadzone prace na ul. Granicznej,

- umieszczenie progow zwalniaja^cych na ul. Kolejowej w Grodkowie,

- umieszczenie kratki na ul. Kamiennej.

Pan Marian Koziel Wojt Gminy objasnil, iz jesli chodzi o progi zwalniajajce, to problem ten,

by! poruszany. Wyjasnil, iz nie ma mozliwosci zrobienia progu zwalniajajcego, z uwagi na fakt, iz

nie ma zgody na ich umieszczenie na drogach oznaczonych kolorem zoltym. Pan Wojt dodal, iz na

drogach osiedlowych mozna umiescic progi zwalniaj3.ce, natomiast nie na drogach przelotowych.

Dodal, iz rowniez radna Malgorzata Majer chciala zrobic progi zwalniajajce przy ul. Kolejowej

w Grodkowie, gdzie na takich drogach si? tego nie wykonuje. Pan Wojt poinformowal, iz jesli

chodzi o ul. Graniczna^ to zostal ogloszony przetarg w dniu 24 czerwca br. Droga ta, nie w calosci

zostanie wykonana w biezajcym roku. Koszt budowy (kosztorys) opiewa na kwot? 8.000 000 zl.,
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gdz,e budzet Gminy wynosi 11.000 000 zl. Pan W6j« dodal, iz Gmine nie stac na wybudowanie

calosc, drog, Na rok biezacy, zgodnie z programem przewidziano 2.000 000 ri, gdzie za tak, kwote

zos,an,e wykonana (w cz?sci) ulica Graniczna. Nadmienit, iz otwarcie ofert nastapi 9 lipca br Pan

Wojt osw,adczyl, iz zamierza ztozyc na pozostala. kwo.e - 6.000 000 z! wniosek do PROW u

0 dofmansowanie. Jezeli uda sie. pozyskac srodki finansowe ze ,,schetynowek» to bedzie

reahzowany da!szy e«ap. Pan Woj, oznajm.l, iz w biezacyra roku zostanie rozpoczeta budowa

1 etapu za kwote 2.000 000 z. i bedziemy czekac na fundusze. Jesli ich nie oteymamy, ,o i tak

w przetargu zawarte s, stwierdzenia, ze droga bedzie skonczona od Strzyzowic do Wojkowic

Kolejna sprawa do,yczy kratek na ul. Kamiennej. Poinformowat, iz Zar2ild Dr6g Wojewodzkich byJ

zmuszony zrobic w tym miejscu «, take, z uwagi na fakt, i, w.ascicie. posesji, k«6ry wyrazi!

zgode na poszerzenie ulicy Kamiennej, dzisiaj nie pozwala wejsc na ,en odeinek Pan Woj,

wyjasm), ,z w okresie intensywnych opadow byJo tam kilka jednostek Strazy Pozamych gdzie

zalewafo m.eszkanke po drugiej stronie, zostato wymuszone na Zarz,dzie Drog Wojewodzkich
wykonanie kratki z tam.ej strony, aby woda nie wchodzi.a na podworko mieszkaneow Pan Wojt

doda,, 1Z na dzien dzisiejszy mieszkaniec nie wyraza zgody na sprzeda, i rozgraniczenie pasa drogi

Nadm,enit, iz w chwiM uzyskania dostepu na pas drogowy, zostan, ^vykonane dwie batki i zostana
wpuszczone do rowu.

3. Pani Ma.gorza,a Majer: zwrocita sie z pytaniem, gdzie m.eszkaney mom zgtaszac szkody
spowodowane przez dziki.

Pan Woj, odpowiedziaf, iz wszystkie szkody, k.ore wyrz,dza zwierzyna lesna nalezy

do Ko.a tow.eck.ego, k.ory jes, dzier,awc, terenu na k.orym pows^j, szkody
Nadm,en,l, iz w kazdym Kole jest komisja do oszacowywania strat.

4. Pani Margorzata Pasek: poinformowa.a, i, w miesiacu czerwcu wplyn?1y UWagi do«ycz,ee
projektu mieJScowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu potozonego w sotectwie

Sarnow. Poinformow*, iz mieszkartcy bardzo przezywaj, kwestie, iz ulegnie zwiekszeniu
natezeme ruchu i powstanie szeroka droga „ szerokosei ok. 20m (zarowno od strony ul Wiejskiej

jada.c do Psar; jad,c od Lagiszy, skrecaj¥ w lewo w kierunku boiska). Pani Malgorza,a Pasek

pomformowata, i, mieszkartcy maj, liczne obawy. Zapyta.a, dlaczego radni o tej drodze w studium

me bylo mowy, aczkolwiek by!a mowa o tym, iz wezel komunikacyjny ma byd po.,czony drog%

przchegajw w okolicach Chaty z Zalipia. Pani Ma.gorza,a Pasek oswiadczy.a, iz okazato sie ze

w plante jest usytuowana droga, a co za ,ym idzie wyburzenie domow. Oznajmi.a, it jes,

kategoryczn. przeciwna tenn, przedsiewzieciu, gdyz i tak w Sarnowie jes, tak duze na.ezenie

halasu. W przypadku powstania drogi o szerokosei 20m ,o natezenie bedzie bardzo uci.aiwe dla
m,eszkane6w. Pani Ma.gorzata Pasek poinformowala, iz na dzisiejszej sesji s, obecni nrieszkancy
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ul. Podgornej, ul. Wiejskiej. Zwrocila si? z prosbq. do Pana Wqjta o wyjasnienie tego tematu, zanim

radni podejma^ uchwal?. Pani Malgorzata Pasek uzupelnila wypowiedz, iz na posiedzeniu Komisji

Kultury zgtosita wniosek o wspolne posiedzenie wszystkich Komisji w celu omowienia uwag do

projektu planu zagospodarowania przestrzennego.

Pan Marian Koziel - Wojt Gminy Psary przedstawil, iz otrzymal wniosek mieszkancow

z podpisami, ktory b?dzie dogl?bnie rozpatrywany. Nadmienii, iz dziwi si? temu, iz radna mowi, iz

radni nie wiedzieli. Studium okresla kierunki dzialania. Pan Wojt poinformowal, iz po to, jest

robiony plan szczegolowy, aby moc je wniesc. Plan solectwa Sarnow byl wylozony zarowno

w internecie, przez miesiajc czasu w Urz?dzie Gminy, odbyla si? debata, w ktorej uczestniczylo

4 mieszkancow.

Mieszkancy Sarnowa poinformowali, iz nie bylo zadnego ogloszenia o debacie.

Pan Wojt objasnil, iz wylozenie planu bylo w Urz?dzie Gminy przez okres ok. 1 miesiajca,

urbanista oczekiwal na uwagi mieszkancow. Dodal, ze jest to plan szczegolowy na wiele lat.

Odbyla si? rowniez debata w Sarnowie. Pan Wojt oswiadczyl, ze ma to bye normalna droga - 7m.

Nadmienii, iz wnioski b?da^ rozpatrywane przez urbanist? i Rad? Gminy. Nie jest podjeja jeszcze

zadna decyzja w tym temacie.

Glos zabrala Pani Lidia Kozakowska ktora przedstawila, iz na stronie internetowej Urz?du

zostal umieszczony projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, ale mieszkancy

Sarnowa s^ zaniepokojeni, gdyz opiniowalismy jako mieszkancy z radnymi studium uwarunkowan

gdzie drogi, ktore b?da^ odprowadzaly ruch samochodowy z terenu inwestycyjnego mialy bye

polajczone w?zlem komunikacyjnym z trasa^ szybkiego ruchu. Druga droga miala bye zlokalizowana

za restauracja^ ,,Chata z Zalipia". Pani Lidia Kozakowska oznajmila, iz ku zdziwieniu mieszkancow,

droga zostala dalej poprowadzona rownolegle do trasy szybkiego ruchu i wychodzi w ulicy

Wiejskiej, na wysokosci przystanku autobusowego. Nadmienila, iz mieszkancy sa^ zaniepokojeni, ze

droga ta, b?dzie lajczyla tereny inwestycyjne i moze odprowadzac ruch, zarowno samochodow

osobowych jak i ci^zarowych. Jezeli tereny inwestycyjne b?da^ przeznaczone pod jakies centra

logistyczne, to ruch samochodowy b?dzie zwi?kszony - 24 h. Pani Lidia Kozakowska poprosila

Pana Wojta o dokladne zbadanie tematu; kto byl pomyslodawca^ zmiany trasy. Poinformowala, iz

w studium, mieszkancy mieli zagwarantowany pas zieleni izolacyjnej wzdluz calej zwartej

zabudowy ulicy Wiejskiej i ten pas mial chronic mieszkancow od strefy inwestyeji, przed halasem.

Pani Lidia Kozakowska oswiadczyla, iz mieszkancy obawiaja^ si?, ze tak duzy teren

przekwalifikowany na tereny inwestycyjne b?dzie bardzo uciajz:liwy. Dodala, iz takie rozwia^zanie

jest nie do przyj?cia. Uzupelnila wypowiedz, iz ulica Wiejska jest ulicq. pobudowana^ w latach 60 -

tych, jest ulica^ wajska^, Linia zabudowy jest usytuowana bardzo blisko kraw?dzi jezdni, gdzie przy
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przejezdzie jakiegokolwiek samochodu ci?zarowego budynki drza, Pani Lidia Kozakowska

zwrocila si? z ogromna^ prosba, aby Pan Wojt chronit interesow mieszkaricow, a nie interesow

inwestora. Dodala, iz mieszkancy pytali radnych, ktorzy odpowiedzieli, iz nic nie wiedza_ w tym

temacie.

Glos zabral Pan Mieczyslaw Sobczyk - soltys Sarnowa ktory poinformowal, iz na terenie

solectwa znajduje si? 5 tablic ogloszeniowych + 1 slup i ogloszenia s^ zawieszane. Dodal, iz

w przypadku zebrania wiejskiego przychodza_ 4 osoby. Pan sottys przyznal racj?, iz mieszkancy

slusznie obawiaj^ si?, ale kiedys te inwestycje beda, Dodal, iz opinie mieszkaricow sa_ podzielone

l ci, ktorzy mieszkaj^ gdzie indziej sat zainteresowane inwestycjami, nawet pod wzgledem pracy.

Pan soltys oswiadczyl, iz chodzi o to, aby dojsc do porozumienia najbardziej korzystnego.

Uzupelnil wypowiedz, iz jesli Gmina bedzie bogatsza to bedzie wi?cej funduszy, zarowno na drogi.

Pan soltys przyznal racj? mieszkancom, iz maja_ obaw?, ale przyznal, iz trzeba patrzec na ten temat

z dwoch stron.

Przewodniczacy Rady - Pan Jacenty Kubica poinformowal, iz ogloszenia wisialy na

tablicach ogloszeri, ale przeczytanie calej strony zadrukowanej sprawia wszystkim trudnosci.

Dodal, iz nikt nie czyta calej strony artykulu, tylko krotki artykulik. Przewodniczacy Rady dodal, iz

tarn gdzie odbyly si? w tym czasie zebrania wiejskie, gdzie jako pierwszy soltys Grodkowa

zorganizowal zebranie wiejskie i takie ogloszenie wisialo 2, 3 dni przed zebraniem to na takie

zebranie przyszlo ok. 16-17 osob. Soltys Psar, iz wywiesil ogloszenie wczesniej to przyszlo ok. 60

osob. Przewodniczacy Rady oznajmil, iz ogloszenia o zebraniu dotyczacym planu

zagospodarowania przestrzennego w Sarnowie i w 3 solectwach: D^bie, Gora Siewierska,

Malinowice, nie bylo opisane jako zebranie wiejskie to przyszlo ok. 4 - 5osob. Taka informacja nie

byla do korica pelna. Przewodniczacy Rady poinformowal, iz sprawa zagospodarowania terenu

w Psarach i Sarnowie nie jest spraw4 dzisiejsza, ona si? toczy jakis czas. Dodal, iz udalo si?

wywalczyc pas zieleni, gdyz w pierwszej wersji tego nie bylo oraz dalo si? slyszec, ze ta droga

miala wychodzic przy ,,Zalipiu". Przewodniczacy Rady oswiadczyl, iz uwaga mieszkaricow

zostanie rozpatrzona przez Pana Wojta i w przypadku negatywnego rozpatrzenia, sprawa wroci do

Rady Gminy. Dodal, iz to Rada Gminy zatwierdza plan zagospodarowania przestrzennego.

Przewodniczacy Rady oznajmil, iz nalezy w tym temacie rozmawiac.

Pan Janusz Majczak - Zast?pca Wojta Gminy Psary poinformowal, iz bardzo waznym

elementem w tej kwestii jest dyskusja. Dodal, iz jesli chodzi o kwesti? budowy w?zla

komunikacyjnego to GDDKiA postawilo jeden warunek, iz w?zel ten, rozwiazuje defmitywnie

problem komunikacji z terenami, ktore s^ przeznaczone pod inwestycje. Zast?pca Wojta nadmienil,

ze GDDKiA zazadalo, aby oprocz tej funkcji zostala dopisana funkcja komunikacyjna
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umozliwiajajca komunikacj? mieszkancow Psar. Przedstawil, iz pierwotnie chciano zamkna^c drog?

(swiatla) w Sarnowie, na co nie wyrazono zgody. Zastejpca Wojta oswiadczyl, iz mieszkancy

powinni miec mozliwosc sprawdzania, czy b?da^ chcieli korzystac z tego w?zla, czy korzystac

z drogi. Przy przejezdzie przez w?zel trzeba nadlozyc 1,5 km, przy jezdzie w kierunku Lagiszy

wydaje si?, ze jest to droga krotsza. Zastejpca Wojta dodal, iz w jakis sposob spowoduje to

rozladowanie ruchu bezposrednio na skrzyzowaniu. Zast?pca Wojta oswiadczyl, iz jesli chodzi

0 kwesti? ,,tirow" to nie jest w stanie zagwarantowac, iz na tej drodze nie pojawi si? taki samochod.

Nadmienil, iz zaleta^ tego terenu z punktu widzenia inwestora, jest to, iz jest on polozony

bezposrednio przy trasie i nie ma sensu ani potrzeby, zeby tiry" z tego obszaru kierowac na tereny

wiejskie. Natomiast jest mozliwosc podlajczenia terenow naszej Gminy rowniez do tego w?zla

1 chodzi o podla^czenie ruchu lokalnego. Zast?pca Wojta poinformowal, iz tak przedstawial si?

warunek ze strony GDDKiA, gdzie sugerowano wyburzenie budynkow zlokalizowanych

bezposrednio przy skrzyzowaniu. Trudnosci techniczne b?d% z wla^czeniem kolejnego promienia

bezposrednio w samo skrzyzowanie. Pan Janusz Majczak - Zast?pca Wojta przedstawil, iz planisci

zlokalizowali duzq. luk?, gdzie wyst^puje pas 20m, droga szerokosci 7 - 8m, ktora b?dzie

dwukierunkowa (nie dwupasmowa). Dodal, iz b?dzie to alternatywa. Zast?pca Wojta powtorzyi, iz

nie chodzilo o wpuszczenie ruchu ci?zkiego, tylko o umozliwienie mieszkancom Gminy

korzystania z tego w?zla.

Pani Lidia Kozakowska oswiadczyla, iz nikt mieszkancom nie zagwarantuje, iz samochody

ci^zarowe nie b?da^jezdzily t% droga^ na co nie moga^ si§ zgodzic.

Zast?pca Wojta oswiadczyl, iz w tym czasie ,,tiry" przejezdzaja^ ulica^ Wiejska^. Dodal, iz

dzisiaj ten problem nie zostanie rozwiajzany. Zast?pca Wojta przedstawil, iz w tym temacie zajma^

stanowisko planisci, odb^dzie si? spotkanie, gdzie zostana^ przedstawione propozycje do GDDKiA

odnosnie innego rozwiajzania tego problemu.

Glos zabral Pan Jacek Nowak, ktory nawiajzuja^c do wypowiedzi Pani Lidii Kozakowskiej,

przedstawil, iz pelnomocnik inwestora oferowal mieszkancom takie rozwi^zanie, iz w?zel

komunikacyjny jest oddalony 800m od zabudowy. Nast?pnie powstaje droga od ul. Glownej do

w?zla, o ktorej nie bylo mowy. Poinformowal, iz sa^ tarn tereny rolnicze, w studium zostalo

zapisane, iz na terenach rolniczych nie moga^ powstawac drogi. Pan Nowak poinformowal, iz osoby

b?da^mieszkac blisko drogi. Uzupelnil wypowiedz, iz juz mieszkancy mieszkajat,,przy trasie", gdzie

wyst?puje halas i zanieczyszczenia. Pan Jacek Nowak oswiadczyl, iz mieszkancy chca^ mieszkac

w normalnym miejscu, gdyz juz teraz sa^ osaczeni z kazdej strony. Zapytal, jaka b?dzie nosnosc tej

drogi.

Pan Janusz Majczak - Zast?pca Wojta poinformowal, iz to nie jest kwestia Gminy, Wojta, iz
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ohce wybudowac ta. droge, jest to dodatkowy wydatek aby umozliwic mieszkancom korzystanie

z wezla komunikacyjnego. Dodat, iz nie jest to micjatywa Gminy, czy tez inwestora. Zastepca

Wojte po,nformowal, iz takiego rozwiazania zazadalo GDDKiA, aby uzgodnid budowe wezta Jest

to zadanie administratora drogi. Zastepca Wojta oswiadczyl, iz stara si? znalezc rozwia.zanie

najbardziej korzystne. Nadmienil, iz dzisiaj ten temat nie zostanie rozwiazany.

Glos zabrala micszkanka Sarnowa, ktbra zapytala. czy wbrew mieszkancom zostanie
zrealizowane to przedsiewziecie, czy nalezy poszerzyc ten temat o media.

Zastepca Wojta - Pan Janusz Majczak oznajmil iz ani telewizja ani radio nie rozwi^z,

problemu. Dodat, iz nikomu nie za.ezy na ,ym, aby w jakikolwiek sposob wyrzadzad komukolwiek

krzywde. Zastepca Wojta oznajmil, iz ma nadzieje, iz bedziemy w stanie znalezc srodek

Mieszkanka Sarnowa zwrociJa uwage, iz mieszkancy na takie rozwia,zanie si? nie zgadzaja,

Glos zabral PM Jaroslaw Klimczyk ktory oznajmit, iz czuje sie w tej sytuacji bardzo

dyskotnfortowo. Nadmienit, iz nie pamieta, aby przy zatwierdzaniu studium radni uchwalali ,ak,

droge, ktora w tej chwili powstata na pianach. Pan Jaroslaw KHmczyk poinformowal, iz w studium

zagospodarowania przestrzennego droga byta gdzie indziej usytuowana. Oswiadczyl, iz skoro byly

Uto problemy z powstaniem (ej drogi, jaka byla uchwalona w smdium, a zachodzito koniecznosc
zrobienia tej drogi, to radni i komisje powinni bye poinformowani, czego nie byto

Przewodniczacy Rady - Pan Jacenty Kubica oznajmil, iz pierwszy t, kwestie bedzie

rozwazal Pan Wojt. W przypadku negatywnego rozpatrzenia, tym tematem zajmie sie Rada Gminy.

Przewodniczacy Rady poinformowal, iz nalezy dyskutowac w tym temacie. Doda., iz jesli chodzi

o medta, to przez naglasnianie sprawy, pewne rzeczy udalo sie zalatwic. Przewodnicza.c, Rady

pomformowar, iz w studium nie ,,rysuje" sie zadnych drog, przy przygotowaniu studium mowi sie

o pewnych rozwi^niach. Powtorzy,, iz nalezy rozmawiac w tej kwestii, gdyz Rada powinna

stanac zar6wno w interesie Gminy, aby sie rozwijala i „ interesie mieszkancow, k.orzy tu

m.eszkaj,. Mieszkancy, k,6rzy nie mieszkaja przy uci,zliwosci spowodowanej ruchem

samochodowym nie zrozumieja, takiego problemu. Przewodniczacy Rady poinformowa. iz Pan

Woj, w planie rewitalizacj, przedstawia badanie drogi 9,3, gdzie w cii(gu doby przejezdza 7000

pojazdow. W tej chwili rowniez by! wykonywany taki pomiar ruclu, (ok. 1,5 miesi^ca temu) gdzie

na godzine 18:00 by.o 8 000 pojazd6w. Przewodniczacy Rady oswiadczy,, iz po .0 jes.esmy Rada

aby zarowno jeden jak i drug! interes zostat zala.wiony. Dodal, iz nie mozna dopufcic do tego iz

natezenie ruchu bedzie (ak duze, iz nie bedzie mozna mieszkac. Przewodniczacy Rady powtorzyi i,

rozmowy bed, sie toczyiy, gdyz zartwno mieszkancy, Rada Gminy jak i Pan Wojt maja. racje

Pan Janusz Majczak - Zastepca Wojta zapytat, k,6ry odcinek budzi najwieksze emocje- czy
jest to kwestia od drogi w kierunku ul. Gtewnej.
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Pani Lidia Kozakowska wyjasnila, iz jest to droga od w?zla komunikacyjnego, rownolegla

do trasy, nastejmie przebiegaja^ca od ,,Chaty z Zalipia" do Wiejskiej, na wysokosci przystanka

autobusowego.

Przewodniczajcy Rady - Pan Jacenty Kubica poinformowal, iz odb^dzie si? spotkanie w tym

temacie, gdyz prawdopodobnie w miesia^cu sierpniu b?dzie to przyjmowane. Powrocil do tematu

spraw powodziowych. Zwrocil si? z prosba^ o poszerzenie informacji przez Osrodek Pomocy

Spolecznej: ile spraw w poszczegolnych solectwach zostalo zalatwionych.

5. Przewodniczajcy Rady oznajmil, iz na poprzedniej sesji zglosil interpelacje, gdzie otrzymal

odpowiedz o sprecyzowanie swoich interpelacji. Przewodniczajcy Rady oznajmil, iz mowil

o 9 przypadkach zalania woda^ lub niewlasciwego przeplywu wody. Poinformowal, iz poszerzy ta^

interpelacj? na pismie.

Pkt.ll - Wolne wnioski

1. Pan Zbigniew Stanik poinformowal, iz Komisja Kultury wystajtila z wnioskiem o wspolne

posiedzenie wszystkich Komisji w sprawie planu przestrzennego zagospodarowania i rewitalizacji.

Przewodniczajcy Rady - Pan Jacenty Kubica zarzajdzil glosowanie nad przyj?ciem

zgloszonego wniosku. Podczas glosowania na sali obrad bylo 15 radnych, ktorzy jednoglosnie

przyj?li wniosek.

2. Pani Malgorzata Cieslik: przypomniala, iz Czlonkowie Komisji Budzetu wyst?powali

z wnioskiem o wspolne posiedzenie wszystkich Komisji w celu omowienia planu rewitalizacji

Gminy.

3. Pan Koziel: poinformowal, iz miesiajc temu, podczas obrad sesji zabral glos w 3 tematach

(ul. Kamienna, Recykling, ZGK). Oswiadczyl, iz jest juz ostatni punkt obrad sesji i poza Panem

Wqjtem nie slyszal zadnych wyjasnien. Zapytal Przewodnicza^cego Rady, co przez 30 dni bylo

robione. Pan Koziel powrocil do ul. Kamiennej, tarn gdzie miala bye kratka, s% tarn korytka

sciekowe i firma wykonujajc chodnik je przerwala i nikt nie wpadl na pomysl aby zrobic otwor.

Glos zabral Pan Wojt, ktory wyjasnil, ze taki pomysl byl ale wlasciciel gruntu, przez

ktorego przebiegaj% korytka nie wyrazil zgody.

Pan Koziel powrocil do tematu Zakladu Gospodarki Komunalnej. Oswiadczyl, iz liczyl na

odpowiedz, co do warunkow technicznych dostawy wody. Poinformowal, iz liczyl na to, iz zostanie

powolana komisja, ktora zrobi kontrol? w Zakladzie, wyciajnie stosowne wnioski i przekaze

zalecenia lub stwierdzi, ze zadnych uchybien nie ma. Pan Koziel powrocil do tematu firmy

Recykling , gdzie liczyl na odpowiedz, iz spotkalo si? 4 Wojtow Gmin i Przewodniczajcych Rady

z przedstawicielami Rady Nadzorczej i zostaly podj?te decyzje. Pan Koziel nawia^zujajc do tematu

smieci, oznajmil, iz koszt mieszkanca Gminy wynosi 143,26 zl. Jako przykladal podal Myslowice,
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Piekary Slajskie, gdzie wysypisko smieci jednego mieszkanca kosztuje 126 zl. Zapytal, dlaczego

Piekary Slaskie ma zyski, natomiast w Gminie Psary takich zyskow nie ma. Pan Koziel oznajmil, iz

widzi jedno rozwiazanie, aby Prezes Recyklingu dac jedno rozwiazanie, iz jesli w przyszlym roku

nie b?dzie zyskow, to ,,zegna si? ze stanowiskiem". Powinno to rowniez dotyczyc Rady Nadzorczej.

Pan Koziel poinformowal, iz na ostatniej sesji, Prezes ZGK skierowal do Rady Gminy pismo -

wniosek w sprawie zatwierdzenia ceny wody dla mieszkanca Gminy. Dodal, iz Rada Gminy

zatwierdzila powyzszy wniosek. Pan Koziel poinformowal, iz Pan Wojt 4 lata temu dwukrotnie

wypowiadal si?, iz Gmina Psary pobiera wod? z Gminy Mierz?cice. Wniosek byl jeden: wlasne

uj?cie wody, ktore powstalo. Jezeli powstalo, to powinna obnizyc si? cena wody. Pan Koziel

oswiadczyl, iz po 2 latach, radni zafundowali mieszkaricom Gminy 12 % podwyzk? wody.

Przewodniczacy Rady - Pan Jacenty Kubica odpowiadajac na pytanie Pana Koziela

potwierdzil, ze to dobrze, ze Pan Koziel przychodzi na sesje. Dodal, iz zawsze 3, 4 mieszkancow

z kazdej wsi jako reprezentanci powinni przychodzic na sesje i zglaszac wnioski. Poinformowal, iz

jesli chodzi o ul. Kamienna, to od 1,5 roku lub 2 lat woda zalewa mieszkank?, gdzie ten problem

jest zglaszany. Jesli chodzi o smieci, to srednio na 1 mieszkanca, na budow? wysypiska gmina

przeznacza na ten eel ok. 80 zl. Dodal, iz 95% naszej Gminy jest czyste. Przewodniczacy Rady

wyjasnil, iz corocznie otrzymuje sprawozdanie z firmy Recykling, gdzie nadwyzka zyskow jest

przeznaczona na dalsza^ rozbudow?, modernizacj?, odwadnianie, wywozenie nieczystosci. Jesli

chodzi o Zaklad Gospodarki Komunalnej, Pan Wojt nadzoruje dzialalnosc Zakladu, nad wszystkim

czuwa Rada Gminy.

Glos zabral Pan Koziel ktory poinformowal, ze w sumie 4 Gminy na wysypisko smieci

przeznaczyly 3.150 000,00 zl. Natomiast gmina Piekary Slaskie wybudowala wysypisko i maja_

z tego zyski, natomiast Gmina Psary takich zyskow nie posiada.

4. Pan Jozef Smyczyk: odniosl si? do pisma jakie otrzymal Przewodniczacy Rady z biura

poselskiego, w ktorym byly dwa pytania a dotyczace wniosku przykrycia rowu korytami wzdiuz

posesji oraz co stalo na przeszkodzie nie wykonania tego wniosku. Pan Smyczyk oswiadczyl, iz na

drugie pytanie Przewodniczacy Rady nie udzielil odpowiedzi. Odniosl si? do radnej Magdaleny

Gdesz - Sobczak, ktora na poprzedniej sesji zwrocila si? z prosba^ o cierpliwosc, przytaczajac

przyslowie, iz ,,zgoda buduje, nie zgoda rujnuje". Pan Smyczyk oswiadczyl, iz radna do tej

niezgody przyklada r?k?, glosujac na wszystkie skargi i wnioski negatywnie. Zgodzil by si?, gdyby

radna wskazala drog? na zgod?.

Przewodniczacy Rady odpowiedzial, iz wniosek zostal przeglosowany, radni prosili Pana

Wojta o wykonanie wniosku.

Pan Jerzy Wyporski - Dyrektor Zakladu Gospodarki Komunalnej przeprosil Pana Koziela
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co do relacji pracownik Zakladu o wnioskodawca pisma. Poinformowal, iz wniosek o ktory

wystajril Pan Koziel zostal zalatwiony pozytywnie. Zapewnienie dostawy wody, waranki techniczne

wydawane sq. po to, aby ustalic zasady mi?dzy inwestorem a Zakladem. Wniosek jest wystawiony

do wypelnienia, do ktorego dolajzzana jest mapa zasadnicza bajdz mapa do celow projektowych,

dowod na wlasnosc dzialki. Pan Dyrektor oznajmil, iz to nie On ustala cen? mapy zasadniczej.

Dodal, iz jest Dyrektorem Zakladu, powolanym przez Rad? Gmin a nadzorowanym przez Wojta.

Pan Dyrektor poinformowal, iz mapa zasadnicza pozwala okreslic przebieg sieci wodociajjowej,

natomiast mapa do celow projektowych przedstawia projekt przylajcza i to projektanci zajdajq. takiej

mapy.

Glos zabral Pan Koziel ktory poinformowal, iz uzyskal odpowiedz w Zakladzie iz musi

przedstawic map?. Nadmienil, iz otrzymal warunki techniczne ale zalozy studnie gl?binowa^.

Pan Marian Koziel - Wojt Gminy Psary przedstawil, iz Dyrektor ZGK nie zleca map do

celow projektowych jednemu czlowiekowi, jednemu geodecie.

5. Pan Zbigniew Stanik: nawia^zal do wyscigu kolarskiego, ktory nie odbylby si? bez

zaangazowania wielu srodkow, jak i wielu ludzi. Podzi?kowal Panu Wqjtowi za ,,otwieranie wielu

drzwi" i zaangazowanie wielu srodkow logistycznych; radnym - Jaroslawowi Klimczykowi,

Agnieszce Borek, Jackowi Gwozdziowi; strazakom i Komendantom OSP za wzorowe podejscie do

sprawy; klubowi sportowemu na r?ce Pani Ewy Wawrzak - Dyrektor Gimnazjum; nauczycielom;

Pani Mirelli Baranskiej - Sorn - Dyrektor ZOSiP; paniom z biura zapisow; Panu Darkowi

Margielowi; Powiatowemu Zarzaxlowi Drog; Komendzie Powiatowej Policji i policjantom; panom

z LKS-u, sponsorom oraz wszystkim spolecznikom.

6. Pan Jacek Gwozdz - Przewodniczajsy Komisji Rewizyjnej poinformowal, ze wplynaj

wniosek mieszkancow Brz?kowic Gornych z zala^czona^ lista^ podpisow o zablokowanie wniosku

Agnieszki i Katarzyny Borek na budow? fermy drobiu w Gorze Siewierskiej. Objasnil, iz 29

kwietnia br. w Golajszy odbylo si? zebranie wiejskie, gdzie przedstawiciel firmy ,,Agroborek"

przedstawil mieszkancom informacj? dotycza^ca^pianowanej inwestycji. Mieszkancy wyrazili swoje

opinie na ten temat. Pan Jacek Gwozdz dodal, iz 26 maja br. do Urz?du Gminy mieszkancy zlozyli

wniosek o zablokowanie tej inwestycji. Poinformowal, iz wszyscy radni otrzymali powyzszy

wniosek. Komisja Rewizyjna na swym posiedzeniu w dniu 16 czerwca br. omawiala powyzszy

temat i wypracowala wniosek, iz po otrzymaniu opinii z Panstwowego Powiatowego Inspektoratu

Ochrony Srodowiska w Dajjrowie Gorniczej oraz Regionalnego Dyrektora Ochrony Srodowiska

w Katowicach sprawa b?dzie ponownie rozpatrywana przez komisje Rady Gminy.

Glos zabral Pan Wojt, ktory odniosl si? do zalaczonego do wniosku protokolu z zebrania

wiejskiego, gdzie mozna wywnioskowac, iz lekcewaz? mieszkancow: ,,W6jt si? wyrazil, ze
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pomimo protestow mieszkancow i tak inwestycja powstanie". Poinformowai, ze takie slowa nie

padty. Pan Wojt poinformowai, iz oswiadczyl mieszkancom, iz w zwiazku z ich wnioskiem zostaio

zawieszone post?powanie i polecil wykonac raport oddzialywania na srodowisko. Procedura trwa.

Pan Wojt oznajmil, iz po sporza_dzeniu mieszkancy b?da^ mogli si? zapoznac z raportem i opiniami

powyzszych inwestycji. Zaznaczyl, iz takie slowa nie padly i jesli tylko zostanie przesiany raport to

zainteresowani mieszkancy zostana^ z nim zapoznani. Pan Wojt oswiadczyl, iz powiedzial, iz jesli

b?dzie pozytywna opinia to jako Wojt nie ma prawa nie wydac decyzji.

7. Pan Remigiusz Olesinski podzi?kowal Wojtowi Gminy i mieszkancom za dzisiejsze

spotkanie w wyremontowanej sali budynku bylej szkoly podstawowej w Malinowicach.

8. Pan Szczepan Kotula nawiazal do wniosku w sprawie zablokowania inwestycji Pani Borek.

Poinformowai, iz rozpatrywane bylo studium zagospodarowania przestrzennego gdzie nie

przypomina sobie, aby ktokolwiek powiedzial, iz jest tarn przewidziane powstanie fermy kurzej.

Odniosl si? do tematu Pana Smyczyka. Poinformowai, iz jest to lekcewazenie radnych, gdyz

wniosek zostal przeglosowany wi?kszoscia^ glosow.

Pan Wojt objasnil, ze na sesji odpowiedzial, iz nie wykona tego wniosku, gdyz jest to

wydawanie pieni?dzy bez sensu i nie ma sensu przykrycia 20 m u Pana Smyczyka. Wojt jest po to,

aby czuwac nad budzetem Gminy. Nadmienii, iz w biez^cym roku bedzie projektowana cala ulica

Kosciuszki i problem zostanie rozwiajzany.

Pan Jozef Smyczyk oznajmil, iz skoro 10 lat temu zostaio to wykryte, to dlaczego Wojt nie

wydal nakazu zlikwidowania kanalu.

9. Pan Jaroslaw Klimczyk: zwrocil si? z prosba^ o poinformowanie Pana Koziel, jaka jest

procedura na zadawane pytania i form? udzielania odpowiedzi i przez kogo oraz kiedy Pan Koziel

moze zazyczyc sobie odpowiedzi na pismie.

Pan Jacenty Kubica - Przewodniczacy Rady objasnil, iz sprawa dotyczaca Dyrektora

Wyporskiego jest w gestii Pana Dyrektora i Pana Wojta. Nadmienii, iz Rada Gminy nie odpowiada

na interpelacje, pytania i wnioski, chyba ze wniosek dotyczy Rady Gminy.

Pani radca prawny wyjasnila, iz radni moga^ skladac interpelacje, zapytania i wnioski, ktore

s^opisane od paragrafu 62 Statutu Gminy Psary. Natomiast jesli Pan zlozyl wniosek, to rozumiec

nalezy, iz ma to bye wniosek wedlug kodeksu post?powania administracyjnego, gdyz z tresci to nie

wynika.

Przewodnicza_cy Rady oswiadczyl, iz jesli wniosek zostanie skierowany do Rady Gminy, to

zostanie on przez nia_ rozpatrzony. Zwrocil uwag?, iz Przewodniczacy Rady jest jednym z radnych.

Przewodniczacy RaSy przedstawit, iz Dyrektor Biblioteki Slaskiej w Katowicach w pismie

informuje nas, iz Biblioteka w Psarach jest jedna^ z lepszych bibliotek w wojewodztwie sl^skim.
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Zaniepokojony jest jedynie faktem, iz zmniejszyla si? liczba zakupionych woluminow na 100

mieszkancow, ktora jest spowodowana^ wysokq. cena^ ksiajzek. Dyrektor Biblioteki wyraza swoje

zadowolenie, iz zostala przeprowadzona modernizacja lokalu bibliotecznego w Sarnowie,

z wdrozenia prqjektu ,,programu rozwoju bibliotek" jak rowniez wprowadzenie programu ,,Mak".

Przewodniczajcy Rady powrocil do tematu zebran wiejskich, gdzie zwrocil si? z prosba^

o przedstawienie protokolow przez soltysow. Przedstawil, iz ,,czul si? bardzo zle" kiedy Pan Wojt

na zebraniu w Psarach powiedzial, ze ,,to radni z Psar, trqjka radnych oprocz Pana Stanika

glosowala przeciwko naprawie drogi Granicznej". Przewodniczajcy Rady poinformowal, iz

w miesiajcu marcu 2009r. Pan Wojt na sesji Rady Gminy zglosil propozycj? wstapienia do

wspolnego programu z Wojkowicami ,,na remont drogi", gdzie 15 radnych glosowalo za

modernizacja tej drogi. Przewodniczajcy Rady dodal, iz to co Pan Wojt mowi o glosowaniu, to

mowa jest o glosowaniu w momencie przyj?cia budzetu Gminy, gdzie ,,wstrzymalem si§ od glosu,

mowia^c,ze jestem ,,za" tym budzetem, jestem za remontem nawierzchni". Przewodniczajcy Rady

oznajmil, iz nie mozna mowic jak ktos glosuje, gdyz glosowania radnych sa^ bezimienne, a takie

post^powanie moze drugiemu wyrzajdzic krzywd^. Jesli czyni si? to swiadomie, to ma to

odpowiedniq. nazw?.

Glos zabral Pan Wojt ktory wyjasnil, iz Czlonkowie Komisji Budzetu glosowali przeciwko

zaci^gni^ciu kredytu na budow? drogi. Dodal, iz powiedzial prawd?, iz na Komisji Budzetu, radni

byli przeciw, natomiast na sesji ,,wstrzymali si?" od glosu.

Przewodniczajcy Rady oswiadczyl, iz gdyby byl protokol z zebrania wiejskiego, to nie

byloby tlumaczenia. Poinformowal, iz obowiazkiem prowadzajcego zebranie wiejskie jest przeslanie

protokolu do Pana Wojta i do biura rady.

10. Pani Elzbieta Bryla - soltys Malinowic podzi?kowala Radzie Gminy, Wqjtowi,

pracownikom Urz?du Gminy za okazalq. pomoc podczas 4 - letniej pracy.

Pkt. 12 - Zakonczenie obrad.

Wobec wyczerpania porzajdku obrad Przewodniczajcy Rady Gminy - Pan Jacenty Kubica

slowami:

,,Zamykam XLV Sesj^ Rady Gminy Psary"

zakonczyl obrady, zyczajc wszystkim odpoczynku wakacyjnego.

Protokot sporz^dzila:

Katarzyna Mucha

t

DY

Jacenty Kubica
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Wykaz zalqcznikow:

Zatycznik Nr 1, 2 - Lista obecnosci radnych i gosci.

Zalacznik Nr 3 - Informacja z dzialalnosci Wojta Gminy Psary w okresie mi^dzysesyjnym.

Zalqcznik Nr 4 -Ocena pracy placowek oswiatowych w roku szkolnym 2009/2010.

Zahjcznik Nr 5 - Przebieg prac inwestycyjnych na terenie gminy finansowanych z budzetu gminy

i zrodel pozabudzetowych.

Zalacznik Nr 6 - Realizacja uchwaly o utrzymaniu czystosci i porzajdku w gminie.

Zahjcznik Nr 7 - Uchwala Nr XLV/343/2010 Rady Gminy Psary z dnia 30 czerwca 201 Or.

w sprawie nieodplatnego przej^cia przez Gmine^ Psary nieruchomosci ozn. nr dzialki 133/4, k.m.2,

polozonej w Malinowicach

Zala_cznik Nr 8 - Uchwala Nr XLV/344/2010 Rady Gminy Psary z dnia 30 czerwca 2010r.

w sprawie podj^cia dzialan zmierzaja^cych do przeznaczenia do sprzedazy cz?sci nieruchomosci

ozn. nr dzialki 360, polozonej w Malinowicach

Za!a_cznik Nr 9 - Uchwala Nr XLV/345/2010 Rady Gminy Psary z dnia 30 czerwca 2010r.

w sprawie zmiany uchwaly Nr XI/65/2007 Rady Gminy Psary z dnia 29.08.2007r. w sprawie

sprzedazy nieruchomosci niezabudowanych polozonych w Gorze Siewierskiej przy ul. Kosciuszki

stanowia^cych gminny zasob

Zalqcznik Nr 10 - Uchwala Nr XLV/346/2010 Rady Gminy Psary z dnia 30 czerwca 2010r.

w sprawie zmiany uchwaly Nr XXXVIII/301/2009 Rady Gminy Psary z dnia 23.12.2009 roku

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiajzywania Problemow

Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Przemocy na 2010 rok

Zalqcznik Nr 11 - Uchwala Nr XLV/347/2010 Rady Gminy Psary z dnia 30 czerwca 201 Or.

w sprawie zmian w budzecie gminy na 201 Or

Zal^cznik Nr 12 -Uchwala Nr XLV/348/2010 Rady Gminy Psary z dnia 30 czerwca 2010r.

w sprawie zacia^gni^cia pozyczki na wyprzedzaja^ce finansowanie zadania finansowanego ze

srodkow UE, pn. Place zabaw - zagospodarowanie przestrzeni publicznej w solectwach gminy

Psary

Zahjcznik Nr 13 - Uchwala Nr XLV/349/2010 Rady Gminy Psary z dnia 30 czerwca 2010r.

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Psary na II polrocze 201 Or.

Zalqcznik Nr 14 - Uchwala Nr XLV/350/2010 Rady Gminy Psary z dnia 30 czerwca 201 Or.

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budzetu, Finansow i Gospodarki Gminy na II

polrocze 201 Or.

Zalaxznik Nr 15 - Uchwala Nr XLV/351/2010 Rady Gminy Psary z dnia 30 czerwca 2010r.

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oswiaty, Kultury, Zdrowia i Ochrony Srodowiska na

II polrocze 201 Or.

Zalqcznik Nr 16 - Uchwala Nr XLV/352/2010 Rady Gminy Psary z dnia 30 czerwca 2010r.

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na II polrocze 201 Or

Zal^cznik Nr 17 - Uchwala Nr XLV/3 53/2010 Rady Gminy Psary z dnia 30 czerwca 201 Or.

w sprawie wyrazenia zgody na wynajem na okres 4 miesi^cy czeici pomieszczen w budynku bylej

Szkoly Podstawowej w Gola^szy Gornej.
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